
 

ZAPISNIK 

sa 30. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 28. prosinca 2015. 

godine, s početkom u 12 sati u uredu općinskog načelnika. 

NAZOČNI vijećnici: Tonći Šarić, Ljubo Jurica,  Margaret Hropić, Tonči Grgurević, Ivan 

Ivelja,. Annette Mufić Trojković i Stjepan Jurica. 

ODSUTNI: Ivan Čučević  i Anita Jančić Lešić. 

OSTALI NAZOČNI: Leo Katić, načelnik, Marčelino Simić, zamjenik načelnika, Anita 

Lešić JUO, Jelena Šutić, JUO. 

Predsjednik Ljubo Jurica  je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici 

nazočno sedam vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odlučivati pa je predložio sljedeći  

DNEVNI RED 

1. Odluka o izmjenama i dopunama Proračuna za 2015. godinu, 

2. Vijećnička pitanja. 

 

Ovako predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

RAD PO PREDLOŽENOM  DNEVNOM REDU 

 

TOČ. 1. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA PRORAČUNA ZA 2015. 

GODINU 

 

ANITA LEŠIĆ:  U materijalima ste dobili prijedlog druge izmjene i dopune Proračuna za 

2015. godine. Najveći razlog ove izmjene i dopune je bila nabavka komunalnog vozila koje 

nije bilo do sada u Proračunu , a pošto je to veliki iznos bilo je potrebno to uskladiti, dakle 

plan sa stvarnim. Osim toga ima nešto sitnih, ali i krupnih izmjena, ali uglavnom se radi o 

usklađivanju plana Proračuna sa onim što će se stvarno dogoditi do kraja godine, odnosno 

ovih par dana, ili se dogodilo u zadnjih 15 dana ili više. Neke investicije su smanjene, ne 

zna se koje će se ostvariti u ovoj godini, pa će se nastaviti u slijedećoj. U dijelu plaća 

Općine Lastovo, odnosno djelatnika Općine Lastovo imamo smanjenje i to je zato što su 

djelatnici na javnim radovima počeli raditi nešto kasnije nego što je planirano, pa 

smanjujem plaće za taj iznos. Ima tu još nekih sitnih korekcija, u svakom slučaju možda je 

bolje da pričamo o svakome pojedinačno, odnosno ono što vijećnike interesira.   

 

LJUBO JURICA: Ima li pitanja za gospođu Anitu? 

 

IVAN IVELJA: Zašto je došlo do razlike u planiranju Proračuna za 2015. godinu i 

ostvarenja, negdje oko 1,2 milijuna kuna, je li tako? 

 

ANITA LEŠIĆ: Misliš s ovim planom je manje za 1,2 milijuna. Došlo je zato što su se 

pojedine investicije smanjile. 
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LEO KATIĆ: Izmjene i dopune se rade na način što se stvarno događalo u financijama. Ovo 

su transferi koji su zaključno sa 31.12. Mi danas znamo da su situacije u toj fazi radova 

Deponija,  vodovoda u fazi u kojoj jesu i da ova tri dana neće biti nove realizacije, novih 

situacija.  

 

ANITA LEŠIĆ:  Samo dom umirovljenika koji je bio planiran, pa znamo da ga nema je 

788.000,00 kuna. To su takve stvari. Imamo deponij smeća 850.000,00 kuna prenosi se u 

slijedeću i neće biti u ovoj. 

 

IVAN IVELJA: Sve uredu. 

 

LEO KATIĆ: Ta će nas tema čekati i slijedeće godine. Ovaj se iznos ne odnosi na 

postojećoj fazi izvodivosti jer je ona na visokoj fazi izvodivosti, ali se radi u dijelu da smo 

mi od Upravnog odbora Fonda zatražili proširenje investicije u smislu reciklažnog dvorišta i 

zato se zapravo ovaj iznos vuče na 2016. godinu, jer ako ta odluka prođe, mi bi na tom 

prostoru imali i reciklažno dvorište, što je smisao deponije, jer ovako nema smisla bez 

razdvajanja otpada.  

 

TONČI GRGUREVIĆ: Onda bi trebalo tražiti novu lokaciju . .  

 

LEO KATIĆ: To je najveći problem i moramo pogledati istini u oči – mi novu lokaciju 

nećemo dobiti. I kako smo mi svjesni da nećemo dobiti novu lokaciju, mi smo se 

kandidirali na rezervnu lokaciju za reciklažno dvorište, a to je lijevi plato od deponije i kroz 

istu građevinsku dozvolu mislimo realizirati reciklažno dvorište, jer znamo da kroz zaštitu 

okoliša nećemo dobiti novu lokaciju za reciklažnu i pretovarnu stanicu. Mi smo toga 

svjesni. Ima sto problema, a mi pokušavamo izbjeći te probleme i da ćemo uspjeti dobiti to 

reciklažno dvorište.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Izjednačavanje umirovljeničkog standarda, zašto se nije 

isplatilo. 

 

LEO KATIĆ: Znači Općina Lastovo godinama ne isplaćuje umirovljenički standard, ja ne 

znam odakle isplatiti. Odluka je Vijeća na snazi, znači mi ne možemo izbrisati tu poziciju, 

bilo bi najlakše staviti odluku van snage, ali to ne činimo. Ova je godina riješena tako da je 

Županijski zavod direktno izvršio isplate umirovljenicima, da se ne dođe u poziciju da ljudi 

ne dobiju ništa, a u dogovoru sa Ninom Skurić. Znači naša je odluka na snazi, ali ja ne 

znam odakle uzeti taj novac. Mi imamo problem u knjigovodstvu, jer to ne radimo dugi niz 

godina. Ako se ne poveća prihodna strana Proračuna, trebati će našu odluku staviti van 

snage.  

 

TONČI GRGUREVIĆ: A hoće li onda doći u pitanje županijska isplata? 

 

LEO KATIĆ: Mi smo ove godine, da ljudi ne bi ostali bez kuna, usuglasili smo se sa 

Županijom da ona direktno dostavi korisnicima. Mi inače isplaćujemo veći dio toga. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: I došlo im je. 

 

LEO KATIĆ: Super. Znači, mi smo tako riješili, inače bi tako zakomplicirali stvar. Na taj 

način je riješena 2015. godina. Na žalost, tako nije bilo prijašnjih godina, a mogli smo tako 

riješiti. 
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LJUBO JURICA: Ima li još netko nešto. 

 

STJEPAN JURICA: Vezano za ovu izmjenu vezano za Komunalca, što je bilo tu? 

 

LEO KATIĆ: Znači, mi smo ishodovali odluku Fonda u ožujku ove godine. Onda smo sa 

istim Fondom potpisali ugovor i onda se Fond prije mjesec – dva, odlučio da ne trasferira 

sredstva. Mi smo sve odradili i mi smo prije nekih 15 dana dobili sredstva za to vozilo i ja 

sam bio obvezan tog istog dana transferirati ta sredstva, a radi se o velikim sredstvima, 

nekih 380.000,00 kuna plus naša sredstva, znači preko 400 tisuća kuna. Nisam smio to 

učiniti jer nemam u Proračunu, ali to je bilo nužno, jer bi ostali bez auta. Mi smo to učinili i 

s ovim Izmjenama i dopunama legaliziramo zapravo stvarno stanje. Evo to je jedini razlog. 

Dogodio se veliki period od odluke do realizacije koja je bila prije 15 dana.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

 

Z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Proračuna za 2015. godinu. 

 

 

ANITA LEŠIĆ: Evo samo da kažem da ću vijećnicima isplatiti njihovu naknadu do kraja 

godine i želim Vam slijedeću sretnu i uspješnu. 

 

 

TOČKA 2. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

STJEPAN JURICA: Da li su proračunski korisnici dostavili financijske planove u skladu sa 

Zakonom vezano za mogućnost korištenja sredstava? Mislim na udruge i ostale, da li je tu 

sve u redu, jer je bilo rečeno ako se ne dostavi, jednostavno se neće uzeti u razmatranje. 

Drugim riječima ako se nisu dostavili financijski planovi za 2016. godinu, nema ništa. Da li 

se držimo toga ili ne? 

 

ANITA LEŠIĆ: Udruge su obavezne, ne samo zbog nas, nego zbog sebe su obavezne 

donijeti plan za slijedeću godinu, to je po prvi put, znači to je izmjena u poslovanju udruga. 

Do sada to nisu bili dužni donositi, pa ako ga imaju onda su ga i dostavili. 

 

LEO KATIĆ: Inače to je bio problem dugi niz godina.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja bih dodala nešto. Znači Skupština mora donijeti 

odluku o tom financijskom planu i to mora biti u zadnjem trenutku, zato što se tu radi o 

prenošenju sredstava u iduću godinu, zato je to do 31.12.. Nisu do sada morali. Jedino što se 

moglo predati do sada je projekcija financijskog plana, a pravi financijski plan u novog 

godini se predaje.  Tako da niste najbolje, što se tiče Zakona, upoznati.  

 

LEO KATIĆ: On nije mislio na to. On je mislio na ono što nama godinama korisnici 

sredstava ne bi dostavljali sva izvješća o potrebnim sredstvima da bi mogli biti uključeni u 

Proračun. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: A izvješća, onda je to nešto drugo.  
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TONČI GRGUREVIĆ: Govori se da se boćari sastaju tu već nekih tri godine svaku nedjelju 

i igraju na boće, a čuo sam pritužbe od djelatnika iz ove zgrade, pa i susjeda, a poradi 

mokrenja svuda okolo. Mislim na miris. I sada sam slušao i pružatelja usluga Bačvare I, 

pošto oni ne koriste njihov šank, nego piće kupuju u dućanu, ne mogu koristiti njihov WC. 

Ovaj u općinskoj zgradi ispod skala nije adekvatan, jer nije ograđeno, jer otvara se 

mogućnost šetanja po Općini bez nadzora. Ali uglavnom problem je tu.  Ne znam, ima li 

kakva mogućnost da se nešto učini.  Možda kemijski WC da nabave oni koji igraju.  

 

LEO KATIĆ: Znači mi smo kao Općina Lastovo omogućili nama lastovcima, pa čak i sa 

rasvjetom da mogu kvalitetno obavljati popodnevne zabave, mislim da je to u redu, neka se 

ljudi druže, dapače, međutim to se stalno radi i to je katastrofa. Mi pokušavamo uređivati 

prostor i ovo je katastrofa, ne znam rješenje vezano za to. Mislim da smo mi problem i da 

ne cijenimo to što se pokušava urediti.  

Danas ne mogu reći koje je to rješenje, ali preispitat ćemo problem.  

 

MARČELINO SIMIĆ: To se treba privatizirati, naplaćivati 10 kuna . . .  

 

TONČI GRGUREVIĆ: Ja više govorim poradi ovih ljudi okolo, susjeda . . .  Ja sam samo 

učinio svoje da prenesem. 

 

LEO KATIĆ: Vidjeti ćemo kako se to može riješiti, koliko to košta. 

 

MARGARET HROPIĆ: Neka se nešto učini, jer je to vrlo ružno i ja sam to primjetila. 

 

TONČI GRGUREVIĆ: Vezano za badnjak, ostat će rupe od matuna, a pokladari će balat, 

pa da se to sanira. Mogao bi to Kuzma i Komunalac. 

 

LEO KATIĆ: Vidjeli smo to, sanirati će se. 

 

 

 

Dovršeno u 12.30 sati. 

 

Prema tonskom zapisu                                                                         PREDSJEDNIK 

zapisnik napisala 

                                          

Gordana Šutić                                                                                          Ljubo Jurica 

 

 

 

 


